



Addendum # 1

Date: March 4, 2024

Project: Dust removal corrections to building 76 at AAFC Sherbrooke RDC

**La version française se trouve à la page suivante*

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Cover Page

REPLACE:

“Solicitation Closes At 2:00pm On 2024-03-08”

WITH:

Solicitation Closes At 2:00pm On 2024-03-22



Addenda #1

Date: 4 Mars 2024

Projet: Corrections dépolssiérage au bâtiment 76 du CRD Sherbrooke d'AAC

**The English version is on the previous page.*

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Page Couverture

REPLACER:

« L'invitation prend fin à 14h le 2024-03-08 »

PAR:

L'invitation prend fin à 14h le 2024-03-22